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سخنگوی دانشگاه علوم پزشکی اهواز :
آمار كرونا شتاب گرفته است

سخنگوی علوم پزشکی اهواز گفت: ۸۸ مورد جدید ابتلا به 
کروناویروس در ۲۴ ساعت گذشته خوزستان شناسایی شدند که 
با شناسایی این موارد تعداد مبتلایان به کووید ۱۹ در خوزستان 

به ۱۵۴۸ مورد افزایش یافت.
علی احسانپور، سخنگوی دانشگاه علوم پزشکی جندی شاپور 
اهواز اظهار کرد: ۸۸ مورد جدید ابتلا به کروناویروس در ۲۴ 
ساعت گذشته خوزستان شناسایی شدند که با شناسایی این 
موارد تعداد مبتلایان به کووید ۱۹ در خوزستان به ۱۵۴۸ مورد 
افزایش یافت.وی افزود: موارد جدید به تفکیک شامل ۶۲ مورد 
اهواز، ۶ مورد حمیدیه، ۵ مورد آبادان، خرمشهر و دزفول هر کدام 
۳ مورد، اندیمشک، هویزه و دشت آزادگان هر کدام ۲ مورد و 
شهرستان های رامشیر، کارون و هندیجان هر کدام یک مورد 
بوده است. سخنگوی علوم پزشکی اهواز عنوان کرد: در ۲۴ 
ساعت گذشته ۴ نفر از بیماران مبتلا جان خود را از دست داده و 

فوت شدگان به ۱۵۳ نفر رسید.
وی افزود: در حال حاضر ۱۹۵ بیمار در مراکز درمانی استان 
تحت درمان هستند و خوشبختانه تاکنون ۱۲۰۰ بیمار پس از 

بهبودی از مراکز درمانی ترخیص شدند.

مدیرکل امور عشایر خوزستان :
95 درصد عشایر غربالگری شدند

مدیرکل امور عشایر استان خوزستان گفت: تست غربالگری 
کرونا در بیش از ۹۵ درصد عشایر استان انجام شده و هیچ 
گزارشی مبنی بر کرونای مثبت بین عشایر دریافت نشده است.

علی رحم کریمی با بیان اینکه از طریق پیامک و اعضای شوراها 
و نمایندگان عشایر اطلاع رسانی های لازم در این زمینه انجام 
می شود، اظهار داشت: با توجه به شرایط موجود و تأخیر در کوچ 
و گرم شدن هوا، به عشایری که به صورت سنتی کوچ می کنند 
توصیه می شود توسط ماشین دام های خود را جابجا کنند تا 
علاوه بر رسیدن به موقع به مراتع ییلاقی، الزامی به تردد آنها در 

حوزه های شهری نباشد.
۲۳ هزار خانوار عشایری در استان خئزستان وجود دارد که ۱۶ 

هزار خانوار برون کوچ و ۷ هزار خانوار درون کوچ هستند.

مدیرکل انتقال خون خوزستان :
مردم برای اهدای خون اقدام كنند

مدیرکل انتقال خون خوزستان از کمبود خون در سطح استان 
از مردم دعوت کرد برای اهدای خون به بیماران  خبر داد و 

نیازمند فورا به پایگاه های فعال مراجعه کنند.
دکتر عبدالعزیز فقهی با اشاره به کمبود خون در پی شیوع کرونا و 
ترس مردم از اهدای خون، اظهار کرد: برای دعوت از مردم برای 
اهدای خون اطلاعیه هایی صادر شده و از همه ادارات و ارگان ها 

نیز تقاضا کرده ایم برای اهدای خون مراجعه کنند.
نیازمند  اهدای خون  پشتوانه  به  اینکه همچنان  بیان  با  وی 
هستیم، افزود: با وجود مراجعه مردم برای اهدای خون در این 
ایام، همچنان با کمبود خون مواجه هستیم و به گروه های خونی 
مختلف نیاز داریم. فقهی با اشاره به نیاز بالای بیماران به دریافت 
خون تازه، تصریح کرد: در خوزستان علاوه بر نیاز خون برای 
عمل های الکتیو و اورژانسی، بیماران تالاسمی نیز مقدار زیادی 
بیماران  از خون مصرفی استان را به خود اختصاص داده اند. 
تالاسمی به خون تازه نیاز دارند و برای ادامه حیات این افراد باید 

به طور مستمر خون مورد نیاز این بیماران تهیه شود.

مدیرکل راهداری خوزستان :
طرح "واكنش سریع" آغاز شده است

مدیرکل راهداری و حمل و نقل جاده ای خوزستان گفت: 
طرح اقدام ملی در حوزه راهداری با عنوان طرح "واکنش 

سریع" همزمان با سراسر کشور، در خوزستان آغاز شد.
با  "طرح واکنش سریع"  اظهار کرد:  بهرامی نیا  غلامعباس 
ارائه  و سرعت  کیفیت  ارتقای  راه ها،  ایمنی  افزایش  هدف 
خدمات راهداری و رضایت مندی کاربران جاده ای در استان 

خوزستان و همزمان با دیگر مناطق کشور آغاز شد.
وی افزود: طبق دستورالعمل سازمان راهداری و حمل و نقل 
جاده ای، ادارات راهداری در استان ها باید با بکارگیری نیروی 
انسانی، ماشین آلات و تجهیزات موجود و ظرفیت اکیپ های 
امانی و پیمانی راهداری و راهدارخانه ها و همچنین گشت های 

راهداری و ترابری، نسبت به اجرای این طرح اقدام کنند.
مدیرکل راهداری و حمل و نقل جاده ای خوزستان تصریح کرد: 
در این طرح باید نسبت به انجام عملیات چهارگانه لکه گیری 
چاله ها در راه های اصلی و شریانی، تعمیر یا ایمن سازی تابلوها، 
علائم و حفاظ های بازشده یا صدمه دیده خطرناک در راه های 
اصلی و شریانی و پاکسازی سطح راه از مصالح، اشیاء خارجی و 

... در راه های اصلی و شریانی اقدام شود. 

رئيس جهاد کشاورزی خوزستان :
گردش مالی خرید 

محصولات پاییزی ركورد مي زند
رئیس سازمان جهاد کشاورزی خوزستان گفت: مجموع گردش 
مالی خرید محصولات پاییزی در خوزستان با ثبت یک رکورد 
جدید به بیش از ۶۰هزار میلیارد ریال خواهد رسید که می تواند در 
معیشت کشاورزان و بهره برداران استان تاثیر مستقیم داشته باشد. 
کیخسرو چنگلوایی با اشاره به برداشت محصولات پاییزی از 
جمله گندم ، کلزا و جو در خوزستان از ابتدای دهه سوم فروردین 
ماه سال ۱۳۹۹پیش بینی کرد حدود پنج میلیون تن محصول از 
سطح بیش از ۸۰۰هزار هکتار از زمین های کشاورزی استان در 

مدت ۷۵روز برداشت شود.
به گفته وی این حجم سنگین برداشت محصولات کشاورزی در 

مدت زمانی کوتاه ، بی نظیر است .
پاییزی  محصولات  کل  داشت:برداشت  اظهار  چنگلوایی 
چغندرقند،  جو،  کلزا،  روغنی  دانه  گندم،  جمله  از  استان 
جالیزی  فراورده های  و  و صیفی  علوفه ای، سبزی  نباتات 
فعالیت  بزرگترین  شده  شروع  آنها  از  بخشی  برداشت  که 
قابل  تاثیر  ومی تواند  شود  می  محسوب  استان  اقتصادی 
ناخالص ملی در سالی که  تولید  افزایش حجم  توجهی در 

مزین به "جهش تولید" است داشته باشد.
اینکه  به  اشاره  با  خوزستان  جهادکشاورزی  سازمان  رئیس 
هیچ  کلزا  و  گندم  تضمینی  خرید  بهای  پرداخت  زمینه  در 
مشکلی وجود ندارد افزود:به دلیل ارزش اقتصادی بسیار بالای 

با  استان خوزستان گفت:  دادگستری  رئیس کل 
کوتاهی  مردم  به  رسانی  در خدمت  که  مدیرانی 

کنند برخورد قاطعی خواهیم داشت.
بررسی  جلسه  در  مرادی  صادق  الاسلام  حجت 
که  امیدیه  شهرستان  یاسر  شهرک  مشکلات 
رئیس  استان،  در  فقیه  ولی  نماینده  حضور  با 
و  جمعه  امام  و  امیدیه  دادستان  و  دادگستری 
تعدادی از مسئولان این شهرستان در دفتر امام 
جمعه امیدیه برگزار شد گفت: باید فرصت خدمت 
رسانی به مردم را مغتنم شمرده و اقدامات جدی 

برای حل مشکلات آنان صورت گیرد.
وی افزود: باید با تدابیر لازم و همکاری و استفاده 
حل  یاسر جهت  مردم شهرک  ظرفیت  از  بهینه 
وقت  اسرع  در  شهرک،  این  مشکلات  فصل  و 
است  بگیرد. همچنین ضروری  دادگستری این شهرستان رفع شود.تا موانع به وجود آمده مورد بررسی و با همکاری اقداماتی صورت 

قضایی  دستگاه  داشت:  اظهار  ادامه  در  مرادی 
خوزستان از مدیران انقلابی که با کوشش و همت 
شبانه روزی خود جهت خدمت رسانی به مردم و 
رفع مشکلات آنان در این استان تلاش می کنند، 
حمایت های لازم را به عمل می آورد و با مدیرانی 
که در خدمت رسانی به مردم کوتاهی کنند برخورد 

قاطعی خواهد داشت.
المسلمین  و  الاسلام  حجت  جلسه  این  در 
مرادی پس از استماع صحبت های تعدادی از 
گزارش  همچنین  و  امیدیه  یاسر  شهرک  مردم 
جمعه  امام  دادستان،  دادگستری،  رئیس  های 
پیرامون  شهرستان  این  مسئولان  از  تعدادی  و 
مشکلات این شهرک، نسبت به پیگیری و رفع 
موانع و مشکلات شهرک یاسر دستورات لازم 

را صادر کرد.

استاندار خوزستان گفت: اوضاع در رامشیر علی رغم طغیان کرونا 
در چند روز اخیر، پایدار و تحت کنترل است، فعلا از این بابت مورد 

خاصی نداریم و بیماران را نیز در قرنطینه نگه داشته ایم.
غلامرضا شریعتی پس از نشست ستاد مقابله با کرونا در شهرستان 
یا دو مورد بی احتیاطی و رفتار  رامشیر، اظهار کرد: به علت یک 
فروردین  سیزدهم  روز  در  شد،  انجام  رامشیر  در  که  خطرناکی 
در روستای مطبگ و بعد از آن در دو روستای رمیله و طبره، با 
طغیان بیماری در این روستاها مواجه شدیم که به نوعی به نسبت 

جمعیت، یک طغیان در شهرستان رامشیر تلقی می شود.
وی افزود: مشکلات جدی پیش آمد، اما خدا را شاکریم که مرگ 
است. مهمترین  بوده  تاکنون حداقل  رامشیر  میر در شهرستان  و 
از  جلوگیری  آن  از  بعد  و  میر  و  مرگ  کنترل  اپیدمی،  در  مساله 

مبتلا شدن است.
ابتلا و شیوع در رامشیر مواجه بودیم و  با طغیان  شریعتی گفت: 
از روستاها  با کرونا وارد کار شد و  سریعا ستاد شهرستانی مقابله 
مراقبت کرد. در شهر نیز شهردار ورود کرد و اقدامات خوبی انجام 
شد. خوشبختانه بیمارانی داشتیم که بهبود یافتند؛ مورد بدحال و 
خطرناک وجود ندارد و مهم ترین مورد، مبتلا شدن نوزاد دو سه 

روزه همراه با مادر بود اما حال عمومی این نوزاد خوب است.
استاندار خوزستان با بیان اینکه باید تلاش شود این طغیان سریعا 
و  کنترل  تحت  علی رغم طغیان،  اوضاع  کرد:  تاکید  کنترل شود، 
پایدار است. فعلا از این بابت مورد خاصی نداریم و بیماران را نیز 
در قرنطینه نگه داشته ایم. هم روستاییان و هم شهروندان رامشیر 

در خانه بمانند.

در  مردم  به  هشدار  با  خوزستان  احمر  هلال  جمعیت  مدیرعامل 
فاصله  نکردن  رعایت  گفت:  اجتماعی  فاصله  کردن  رعایت 
موجب  زودی  به  خوزستان  در  اجتماعات  تشکیل  و  اجتماعی 

افزایش مبتلایان به ویروس کرونا در این استان خواهد شد.
از  برخی  نکردن  رعایت  به  توجه  با  کرد:  بیان  خدادادی  علی 
شلوغ  اماکن  در  آنها  حضور  و  بهداشتی  نکات  رعایت  در  مردم 
به زودی شاهد تبعات آن و افزایش شمار مبتلایان در استان به 
ویژه در بین افراد بی گناه سالمند و دارای بیماری های زمینه ای 

خواهیم بود.
خوزستان  در  کرونا  ویروس  به  مبتلایان  میزان  اگر  افزود:  وی 
همچنان روند افزایشی داشته باشد، بیمارستان ها استان جوابگوی 

نیاز برای پذیرش بیماران نیستند.
وی ادامه داد: با افزایش آمار مبتلایان به این ویروس ، تجهیزات 
توسعه  دلیل  همین  به  است  نیاز  پیش  از  بیش  فردی  حفاظت 
های  داوطلبان  خانه  دستکش  توسط  و  ماسک  تولید  کارگاه های 
در  خیران  کمک  با  جهادی  حرکت های  هدایت  مرکز  و  هلال 

دستور کار این جمعیت است.
خدادادی بیان کرد: این تجهیزات در اختیار بیمارستان ها و افرادی 
قرار  قرنطینه هستند  بیماری مبتلا شده اند و در خانه  این  به  که 

خواهد گرفت.
مدیرعامل جمعیت هلال احمر خوزستان ادامه داد: تلاش داریم تا 
با فرهنگ سازی فاصله گذاری اجتماعی، مردم را به رعایت هر چه 

بیشتر نکات بهداشتی تشویق کنیم .
وی گفت: هلال احمر بسته های معیشتی و حمایتی را بین بیماران 
سخت علاج، قلبی، ریوی، هموفیلی، دیالیزی، دیابتی، افراد دارای 
نقص سیستم ایمنی و سالمندان که زمینه ابتلا به این بیماری را 

دارند در حال توزیع دارد.
خدادادی افزود: توزیع این بسته ها با هدف کاهش تردد این افراد در 
جامعه انجام گرفته تا امکان ابتلای این گروه پر خطر به ویروس 

کرونا و میزان مرگ میر ناشی از آن به حداقل ممکن برسد.
با آغاز به کار مشاغل از ۲۳ فروردین و لزوم اجرای فاصله گذاری 
را  بهداشتی  این اصل و نکات  از مردم  اجتماعی همچنان برخی 

رعایت نمی کنند.

بی توجهی به درختان مثمر و دارای میوه در فضای سبز شهرهای 
غیربومی  درختان  به  حد  از  بیش   توجه  و  اهواز  جمله  از  مختلف 
مثل »کنوکارپوس« در فضای سبز شهری به معضلی جدی برای 

محیط  زیست تبدیل  شده است.
به هر سو که  را  نگاهت  است.  یکدست  اغلب  اهواز  فضای سبز 
سبز  فضای  در  تنوعی  بی  می بینی!  »کنوکارپوس«  بگردانی 
شهری اهواز همیشه محل بحثِ فعالانِ حوزه شهری بوده است. 

کلان شهری وسیع با کمترین تنوع در پوشش گیاهی.
گفته می شود بیش از ۳۶۸ هزار اصله نهال کنوکارپوس در فضای 
سبز شهری اهواز وجود دارد که این رقم غیر از درختانی است که 

در فضاهای محصور و زیرپوشش شرکت هاست.
مسئولان شهرداری اهواز می گویند »درخت کنوکارپوس سال ۸۳ 
از طریق گمرک خرمشهر وارد استان شد« و با توجه به شوری آب 
و خاک، گیاه دیگری برای تحمل این شرایط اقلیمی وجود نداشت. 
ضمن اینکه این گیاه رشد سریعی دارد، در واقع می توان گفت که 
پشت آن یک ترفند مدیریتی برای توسعه و بالا بردن سطح توسعه 

فضای سبز بود.
آورد.  وجود  به  زمینه محیط زیست  در  را  مسائلی  کنوکارپوس  اما 
می کنند  سعی  همچنان  اهواز  شهرداری  مسئولان  بااین حال، 
نفسِ  تنگی  متهمان  از  یکی  و هنوز  غیربومی  گیاهی که  این  از 
شهروندان است حمایت کنند. به طوری که مدتی پیش رئیس اداره 
اگر  »که  گفت  واکنشی عجیب  در  اهواز  محیط زیست شهرداری 
دچار  شهروندان  بعضی  پاییزی  باران های  و  گرده افشانی  حین 
مشکل می شوند، بروند ماسک بزنند و گروه های حساس از منزل 
خارج نشوند و ما نمی توانیم با این درخت مبارزه کنیم«. این گفته 

واکنش هایی را به همراه داشت.
تلاشِ فعالان شهری و اجتماعی برای فشار آوردن به شهرداری 
نخل  اهواز  از  بخش هایی  در  شد  باعث  و  داد  نتیجه  حدودی  تا 
و  شهرداری  بدنه  در  سنتی  نگاه  همچنان  اما  شود.  کاشته  مثمر 
دفاع از گیاهان غیربومی و نبودِ تنوعِ پوشش گیاهی از سوی دیگر 
همواره محل بحثی بین اهالی شهرداری و فعالان شهری ایجاد 

کرده است.
نسبت  اکالیپتوس  درختان  »تعداد  می گویند  شهرداری  متولیان 
گرده  میزان  اما  است  کمتر  اهواز  شهر  در سطح  کنوکارپوس  به 

بیشتری تولید می کنند«.
در  که  است  شهری  باز  فضاهای  از  بخشی  شهری  سبز  فضای 
عرصه های طبیعی یا مصنوعی آن تحت استقرار درختان، گل ها، 
چمن ها و سایر گیاهان است که بر اساس نظارت و مدیریت انسان 
آن  با  مرتبط  تخصص های  و  قوانین  ضوابط،  گرفتن  نظر  در  با 
برای بهبود شرایط زیستی، زیستگاهی و رفاهی شهروندان و مراکز 

جمعیتی غیر روستایی، حفظ، نگهداری یا بنا می شود.
کاهش آلودگی هوا، کاهش آلودگی صدا، تولید اکسیژن و جذب 
دی اکسید کربن، کنترل تشعشعات و بازتاب نور، کنترل باد، ذخیره 
انرژی، کاهش دما و افزایش رطوبت نسبی و کاهش در فشار هوا 

ازجمله پیامدهای گسترش فضای سبز شهری به حساب می آید.
استان  در  بومی  گیاهان  برجسته  مروجان  از  یکی  ناصر،  حسن 
میوه  درختان  فقط  مثمر  گیاه  کاشت  از  منظور  گفت:  خوزستان 

نیست. ما در اهواز حتی می توانیم درخت حنا بکاریم. درختانی که 
ثمره آن ها گیاهان دارویی است.

پوشش  و  گیاهان  در  تنوعی  اهواز  در  باید  نظرم  به  افزود:  ناصر 
گیاهی شهری ایجاد کنیم. ما تاکنون تجربه کاشت درختان مثمر 
زیادی را داشتیم و حاضریم با شهرداری اهواز تعامل داشته باشیم.

وی همچنین اظهار کرد: درخت سپستان، کنار، انجیر معابد و… را 
می شود در پارک های اهواز کاشت. ایده ها فراوان هستند اما مسئله 
برای فضای  ایده ها  این  اجرای  به  آیا نهادی مایل  این است که 

سبز شهری است یا نه؟
)گل های  گلی  برهان  و  کاغذی  گل  داد:  توضیح  ناصر همچنین 
ببینید  می توانید  اهواز  خیابان های  از  خیلی  در  به تازگی  که  زرد( 
در  اهواز  برای  پیشنهادم  است.  کرده  ایجاد  زیبایی  چشم انداز 
پارک ها و بلوارها کاشت کُنار است که خیلی کم کاشته می شود، 
سپستان و نخل و حتی انگور که از قدیم الایام اینجا کاشته می شد. 
همچنین مناطق بسیاری از اهواز انگور کاشته می شد. درخت حنا 
هم در زمستان بوی خوبی دارد و هم دارویی است. نخل در اهواز 
تا حدودی خوب پیش رفت و آقای کعب عمیر عضو شورای شهر 
در این زمینه بسیار کمک کرد. به نظرم کاشت درختان ثمردار باید 

در شهرداری قانون شود.
دکترای  و  اهواز  چمران  دانشگاه شهید  باغبانی  علوم  گروه  مدیر 
تبریز،  تهران،  در  هم اکنون  گفت:  فرانسه  کشور  از  زیستی  علوم 
اصفهان و… که هوای خوبی دارند درخت میوه در فضای سبز 
شهری نمی بینید. در برخی از مکان ها که در خیابان نباشد و در 
در کل  میوه می کارند.  که  دیده می شود  گاهی  بزرگ  پارک های 

کاشت درخت مثمر در فضای شهری الزامی و علمی نیست.
نورا ... معلمی افزود: برای اهواز درخت کُنار و نخل را داریم که 
در  را  مرکبات  اما  کاشته شوند  موقعیت ها  از  بسیاری  در  می شود 
اهواز نمی شود، کاشت. حتی نخل هم وقتی میوه می دهد باید برای 
نگهداری و نظافتش برنامه داشته باشیم. نخل درخت بسیار زیبایی 
است و به نظرم دورتادور اهواز در قسمت های خالی نخل کاشته 
به عنوان  اما درخت های دیگر  تعادل هوا مؤثر است  برای  شود و 

درخت مثمر که مناسب اهواز باشند، نداریم.
معلمی یادآور شد: ولی درختانی که مثمر نباشند و تنوع ایجاد کنند، 
خوب است که کاشته شوند؛ مثل برهان گلی که در اهواز خیلی 
خوب نتیجه داده است. شهرداری اهواز هم در سال های اخیر دنبال 
این است که گیاهانِ غیرمثمر و غیرکنوکارپوس بکارد. گرچه علیه 
کنوکارپوس خیلی تبلیغ شده اما در نظر بگیرید اگر کنوکارپوس از 
اهواز برداشته شود چه می شود؟ ناگفته نباشد که ما هم از همان 
ابتدا مخالفت کردیم که نباید برای پوشش گیاهی شهر فقط از یک 

نوع گیاه استفاده شود.
معابد،  انجیر  دارایی،  مثل  درخت هایی  کرد:  اظهار  همچنین  وی 
بنگالی و… را می شود در کنار پارک ها استفاده کرد. از فلکه چهار 
اسب تا چهار شیر ببینید گیاه فرچه و شیشه شور فضای زیبایی را 
فضای  در  آن صورت  به  جایگاهی  مثمر  درختان  کرده اند.  ایجاد 
اهواز  در  پرتقال  درخت  نیست  ممکن  اصلًا  ندارند.  شهری  سبز 

کاشته شود.
مدیر گروه علوم باغبانی دانشگاه شهید چمران اهواز با بیان اینکه 

خوشبختانه اکنون شهرداری دنبال این است که در پوشش گیاهی 
تنوع ایجاد کند، افزود: دیدم در برخی مسیرها نخل کاشته شده و 
بسیار زیبا است. حتی از انواع درخت های زیبای نخل مثل جزایر 
را مختل  تردد  استفاده شود که  باید طوری  البته  زینتی  قناری و 
از  دارند.  زیبایی خوبی  نیز  بادبزنی  و  واشنگتنی  نکنند. نخل های 
شود،  کاشته  اهواز  در  مثمر  نخل  نخل،  انواع  میان  از  اگر  نظرم 

بهتر است.
سال ها، بسیاری از دوستداران محیط زیست تلاش می کنند در اهواز 
گیاهان بومی کاشته شوند. دو سال پیش حامیان محیط زیست با 
برگزاری اولین سمینار علمی استان خوزستان به میزبانی شهرستان 

کارون، طرح بسته حمایتی از نخل را معرفی و قرائت کردند.
به عنوان  نخل  معرفی  بود.  بند   ۱۱ شامل  نخل  حمایتی  بسته 
استراتژیک  نگاه  با  داری  نخل  به  تشویق  خوزستانی،  شهروند 
و  محصول  پر  های  واریته  و  گونه ها  کشت  ترویج  خرما،  به 
مرغوب برای تقویت اقتصاد نخل داران، خرید توافقی محصول، 
تخصیص کمک های بلاعوض برای احیای نخل ها، تخصیص وام 
طولانی مدت با بهره کم یا بدون بهره با وثیقه همان نخل ازجمله 

بخش های بسته حمایتی نخل بودند.
برای  شهری  محیط  گفت:  دراین باره  اهواز  شهر  شورای  عضو 
این  در  نیز  کشاورزی  جهاد  باید  و  است  محدود  گیاهی  پوشش 
و…  گردوخاک  شود.  وارد  اهواز  از  خارج  محوطه های  در  زمینه 
هزار   ۳۰۰ به  نزدیک  کرد.  کنترل  درخت  کاشت  با  می شود  را 
هکتار محوطه های ریزگرد داریم. شایسته نیست اهواز و خوزستان 
مورد  این چنین  است،  کرده  تأمین  را  کشور  امنیت  و  سرمایه  که 

بی مهری و بی توجهی در زمینه کنترل کانون های ریزگرد باشد.
رحیم کعب عمیر افزود: خوشبختانه شهرداری در اقدامی مناسب 
در دو موقعیت مهم شهر اهواز اقدام به نخل کاری کرد و اهواز را 

به سمت تنوع بیشتر و زیباتر در فضای سبز شهری برد.
کعب عمیر افزود: شهردار اهواز علاقه مند به نخل و درختان بومی 
است و به همین منظور رویکرد مناسب وی باعث شد کلان شهر 

اهواز سیمای زیباتری به خود بگیرد.
به  علاقه مندی  و  هستم  کار  نخل  اینکه  به  توجه  با  افزود:  وی 
نخل دارم، در تیرماه گذشته دیداری بین مؤسسه تحقیقات نخل 
سبز  فضای  و  پارک ها  سازمان  رئیس  با  گرمسیری  میوه های  و 
شهرداری اهواز را ترتیب دادم که موافقت نامه و تفاهم نامه ای بین 

شهرداری و مؤسسه ثبت شد.
کعب عمیر ادامه داد: این مؤسسه نیز قبول کرد که نظارت علمی 
این  همچنین  باشد؛  داشته  عهده  بر  نخل ها  کاشت  بر  را  خود 
نحوه  و  مراحل شناسایی، کاشت  از  را  نخل ها  مؤسسه مسئولیت 
آبیاری تا دو سال برعهده گرفته است و درصورتی که نخلی خشک 

شد، بدون هیچ هزینه ای نخل جدیدی جایگزین خواهد کرد.
این عضو شورا توضیح داد: نخل های جاده ساحلی و ضلع شمالی 
نادری در مرکز کلان شهر اهواز با نظارت این مؤسسه کاشته شد 
و ضلع جنوبی قبل تر توسط شهرداری منطقه یک کاشته شده بود.

وی گفت: در راستای یکدست شدن و ایجاد سیمای زیباتر در شهر 
قبلی  به جای نخل های  برخی  اهواز، تصمیم گرفته شد که نخل 

ضلع جنوبی کاشته شود.

رئيس کل دادگستری خوزستان :

رئيس اتحادیه ميوه و تره بار اهواز :دستگاهقضابامديرانناكارآمدبرخوردميكند
میوه های بهاری و تابستانی 

هنوز به بازار نیامدند
رئیس اتحادیه میوه و تره بار اهواز با اشاره به شرایط رکودی 
بازار  در  که  میوه هایی  اندک  گفت:  بازار  در  میوه  عرضه 
هنوز  و  هستند  سردخانه ای  میوه های  می شوند،  مشاهده 

میوه های بهاری و تابستانی از درختان چیده نشده اند.
عبدالرضا جمالی پور با اشاره به آخرین وضعیت بازار میوه اهواز 
تقریبا  که  داریم  قرار  فصلی  در  حاضر  حال  در  کرد:  اظهار 
میوه های زمستانی رو به اتمام است و هنوز میوه های بهاری 

و تابستانی نیز وارد بازار نشده اند.
وی افزود: با توجه به شرایطی که وجود دارد اکنون در وضعیت 
رکودی عرضه میوه در بازار هستیم و اندک میوه هایی که در 
بازار مشاهده می شوند، میوه های سردخانه ای هستند و هنوز 

میوه های بهاری و تابستانی از درختان چیده نشده اند.
اکنون  کرد:  تصریح  اهواز  تره بار  و  میوه  اتحادیه  رئیس 
میوه هایی که در بازار وجود دارند، سیب و پرتقال است اما 
میزان عرضه این محصولات نیز کم است. قیمت هر کیلوگرم 
سیب در بازار اهواز حدود ۵۵۰۰ تومان و هر کیلوگرم پرتقال 

نیز حدود ۱۳ هزار تومان است.
جمالی پور عنوان کرد: با توجه به شرایط رکودی عرضه میوه 
در بازار، وضعیت خرید میوه توسط مردم نیز چندان مطلوب 
نیست زیرا تنوع میوه ها بسیار محدود است و در این زمینه با 
توجه به این محدودیت تنوع، مردم رغبت چندانی به خرید 

میوه ندارند.

معاون سازمان منطقه آزاد اروند :
۱5۷ میلیارد براي بهسازی 

خرمشهر اختصاص یافته است
معاون فنی و امور زیربنایی سازمان منطقه آزاد اروند گفت: 
۱۵۷ میلیارد ریال اعتبار به اجرای شبکه جمع آوری فاضلاب 

و بهسازی خیابان های خرمشهر اختصاص یافت.
موعود  اروند  آزاد  منطقه  سازمان  روابط عمومی  گزارش  به 
پروژه شامل ۱۰ کیلومتر  این  اظهار داشت:  شمخانی شنبه 
لوله گذاری شبکه جمع آوری فاضلاب با لوله های پلی اتیلن و 

۲هزار و ۵۰۰ انشعاب خانگی است.
وی افزود:همچنین ترمیم ۲ کیلومتر نوار حفاری، ۲۰ هزار 
خیابان های  گذاری  جدول   کیلومتر   ۲ و  آسفالت  مترمربع 

خرمشهر با این اعتبار اجرا می شود.
شمخانی گفت:با اجرای این پروژه بخشی از اهداف سازمان 
منطقه آزاد اروند در توسعه زیر ساخت های عمرانی که در طرح 
راهبردی این سازمان منظور گردیده است محقق می شود و 
تاثیر قابل توجهی در ارتقا سطح سلامت، محیط زیست و 

رفاه اجتماعی مناطق تحت پوشش و حاشیه خرمشهر دارد.
منطقه آزاد اروند با مساحت ۳۷ هزار و ۴۰۰ هکتار در شمال 
و  خرمشهر  آبادان،  شهرهای  شامل  فارس  خلیج  غربی 
مینوشهر)جزیره مینو( می باشد که در محل تلاقی ۲ رودخانه 

اروند و کارون واقع است. 

اخلاق محمدیان :
تولید ماسک در شهرک صنعتی

 شماره 2 اهواز آغاز شد
مدیرعامل شرکت شهرک های صنعتی خوزستان از افتتاح 
واحد صنعتی تولید کننده ماسک در شهرک صنعتی شماره ۲ 

اهواز با حضور استاندار خبر داد.
صنعتی  شهرکهای  شرکت  عمومی  روابط  گزارش  به 
واحد  این  افتتاح  حاشیه  در  محمدیان  اخلاق  خوزستان؛ 
تولیدی که با حضور استاندار خوزستان انجام شد با اشاره به 
اینکه واحد صنعتی سمادرمان آتیه آریایی تولیدکننده ماسک 
های بهداشتی و یکبار مصرف بیمارستانی مستقر در شهرک 
صنعتی شماره ۲ اهواز است اظهار داشت: این واحد تولیدی 
ظرفیت تولید روزانه ۱۵ هزار ماسک در ۲ شیفت کاری را 
دارد و برای ۵۰ نفر شغل ایجاد شده است.وی گفت: این واحد 
اتاق  استریل  یکبار مصرف  البسه  کننده  تولید  ابتدا  صنعتی 
عمل بود که با راه اندازی خط تولید جدید توانسته ماسک 
بهداشتی تولید کند. محمدیان افزود: با راه اندازی خط تولید 
جدید در روزهای آینده تولید این واحد صنعتی به ۴۵ هزار 

ماسک بهداشتی در روز افزایش پیدا خواهد کرد .
داد:  ادامه  خوزستان  صنعتی  شهرکهای  شرکت  مدیرعامل 
هم  بهداشتی،  ماسک  کننده  تولید  صنعتی  واحد  بر  علاوه 
نیز در  اکنون یک واحد تولید کننده مواد ضدعفونی کننده 

شهرک صنعتی شماره ۲ اهواز مشغول به فعالیت می باشد.

در شرکت توزیع برق اهواز ؛
سامانه ارائه خدمات 

غیرحضوری ۱52۱ راه اندازی شد 
فاصله گذاری  اجرای طرح  و  به منظوررفاه حال مشترکین 
اجتماعی جهت جلوگیری ازانتشار ویروس کرونا، سامانه ارائه 
کاهش  باهدف  اهواز  برق  در   ۱۵۲۱ غیرحضوری  خدمات 
مناطق  برق  ادارات  و  مرکزی  ستاد  به  شهروندان  مراجعه 

مختلف کلانشهر اهواز راه اندازی شد.
حال  منظوررفاه  به  اهواز  برق  عمومی  روابط  گزارش  به 
جهت  اجتماعی  گذاری  فاصله  طرح  اجرای  و  مشترکین 
خدمات  ارائه  سامانه  کرونا،  ویروس  ازانتشار  جلوگیری 
مراجعه  کاهش  باهدف  اهواز  برق  در   ۱۵۲۱ غیرحضوری 
مختلف  مناطق  برق  ادارات  و  مرکزی  ستاد  به  شهروندان 
خدمات  و  فروش  معاونت  شد.  اندازی  راه  اهواز  کلانشهر 
در  داشت:  بیان  اهواز  برق  نیروی  توزیع  شرکت  مشترکین 
راستای کاهش مراجعات مشترکین به این شرکت برای حفظ 
فاصله اجتماعی، سامانه ۱۵۲۱راه اندازی و از ساعت ۷صبح 
تا ۱۵ بوسیله اپراتور و پس از آن بصورت گویا آماده راهنمائی 

جهت استفاده از خدمات غیرحضوری برق می باشد.
مهرداد فارسیمدان در ادامه افزود: شهروندان محترم با استفاده 
ثبت  اقداماتی همچون  توانند  توانند می  این سامانه می  از 
رقم کارکردکنتور، اعلام بدهی برق مصرفی، ارتباط موثر با 
اپراتور جهت راهنمائی و پیگیری کلیه درخواستهای ثبت شده 
مانندتسویه حساب، تغییر نام وانشعاب جدید را انجام دهند تا 
علاوه برکاهش مراجعه به ادارات برق از انتشار ویروس کرونا 

جلوگیری نمایند.

استاندار خوزستان : 

بي احتیاطي باعث طغیان كرونا در رامشیر شد

مدیرعامل جمعيت هلال احمر خوزستان :

افزایش آمار مبتلایان به كرونا قطعي است

عضو شوراي شهر اهواز :  كاشت نخل توسط شهرداري اقدام مناسبي بود


